
Příloha č, 1 ,l
sK, BILA

Program náhradní Valné hromady
sKl Vítkovice - Bílá z. s. se sídlem Bílá 173, PsČ 739 15, staré Hamry (dálejen sKl)

Konané v pondělí 7. června 2021 od 17:30 hod. v místnosti Pre§s - centra v oSTMVAR ARÉNĚ v
ostravě-Vítkovicích.

poŘno lronÁní:
1. zahájenijednáníVH-ověření u5nášení schopnosti a schopnostičinit rozhodnutí,
2. Předložení návrhu pořadu jednání, případné doplnění a odsouhlasení pořádu jednání
3, Vo]ba or8ánů VH

o předseda

o zapisovatela dva ověřovatelé ?ápisu
o osoby pověřené sčítáním hlasů

4, ZpráVa o činnostisKla oZL za obdobíod poslední VH konané dne 15.6,2o2o
5, Projednání účetní záVěrky za účetníobdobí od 1. 11, 2019 do 31, 10. 2o2o,
6, Zpráva Dožorčí komise o jejím přezkoumání
7, Předložení účetni závěrky za účetní období od 1, 11, 2019 do 31. 10. 2o2o ke schválení,
8, Rozhodnutío rozdělení zisku.
9. lnformace o průběžném hospodářském Výsledku sKl za období od 1. 11. 2o2o ke dni konání VH
10. lnformace o plněni usnesení z Valné hromá dY ze dne 27.5. zo2o.
11, lnformace Dozorčí komise o prováděné kontrolní činnosti od konání minulé VH,
12, NáVrh rozpočtu sKl na období od 1, 11. 2021 do 31, 10. 2022,
13, ZpráVa Dozorčí komise o přezkolmání návrhu rozpočtu na období od 7.17.2027 do 37.Lo.2022
14, Před ložen í náVrh u rozpočtu ke schválení
15, Předložení náVrhu na odměny člénům W a DK ke s.hválení
16- Revize rozhodnutí VH 11/2011 - přijímáni členů mladších 18-ti let
17. Revize usne§eníVH 05/2003 č, 13 a 17 -Věková hranice pro úlévu členských příspěVků
18. Revize usneseníVH 05/2003 č, 13 a 17 - \,.liše ročních členských příspěVků
19. Revize usnesé n í VH05/2007 č. 14 - v,ýše oddílových příspěVků
20. lnformace o činnostidceřiné společnostisKl Bílá služby s.r.o.
21. lnformace o průběhu přípravy investičního záměru Výměny tec h no lo8ie lanové dráhy zbojník
22, lnformace o stavu členské základny a placeníčlenských přlspěVků, předloženínáVrhů na čestné členství

a jejich schválení
23, Diskuze
24. záuél
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Dí. Petrochmann lJ!] |. i.l]Lt:!. :

l( /ll ] )l'' (-
předseda Výkonného Výboru
sKlVítkovjce - Bílá z. s.



Příloha č. 2

Vo|ba orgánů VH 2021

Výkonný Výboí předkládá VH2021 návrh na obsazeníorgánů VH následovně:

. Předseda

. zapisovatel

. ověřovatelé zápi§u

lakub Dusilek
]ana pevlůsková

Martin kacíř, šárka wittichová

předkládál --\ 
a(,-,...-

Dř. Petr ochmann

,l
sKl BiLA

. osoby povéřené sčítáním hlasů Martin vrz8ula, návrh z pléna petr kutáč
a Jan Kutáč

Navrhuie hlasovat,,an bloc",



Příloha č. 3

zpráVa o činnosti sKl Vítkovice - Bílá z.s. na vH konané dne
7.6.202l

,\
sKl BILA

Vážení sportovní přátelé, dovolte mi abych Vás i já přivítal na dnešníValné hromadě našeho
spolku, která se letos koná později, než obvykle z obecně známých důvodů nouzového stavu a
.estrikcí z něj vyplýVajícich.

Na dnešním jednání Vás budu informovat o tom, co se V našem spolku událo od posledního
jednání Valné hromady, která se konala V červnu loňského roku. Většinu zde přednesených
informacíjiž znáte ze Zbojníkova spolkového občasníku, jehož už 9. VYdáníjste dostali do svých
e-mailových schránek.

Nemohu nepřipomenout, že jsme 5e stalj nechtěnými svědky chaotického řízení zvládání
pandemie ze strany naší Vlády, která nám umožnila provoz areálu jen 9 dnů a svými
opakujícímise sliby o znovuotevřen í areálu ná5 zbytečně udržovala V pohotovosti s patřičným
důsledkem do nákladové položky našeho hospodaření. Naše hlavníčinnost - sportovní byla
zakázána a administrativní činnosti spolku veImi omezena.

Nyní krátce k činnosti W ve sledovaném období,

od poslední VH konané V červnu 2020 se W výbor sešel na svém řádném zasedání 16krát
z toho jednou na společném zasedánís DK, kdy společně řešili přeVážně ekonomické dopady
uzavřeníareálu v důsledku vyhlášení nouzového §tavu,

W přijal V období nouzového stavu dvě usnesení per rollam k trenérskému obsazení oZL a

podání žádosti na sLČR o přidě|ení závodů,

ledno zasedání W proběhlo dne 22.2.2027 současné jako VH v působnosti jediného

společníka sKl Bí|á sIužby s,r,o., na němž byly schváleny:
a) účetní záVěrka společnosti za účetníobdobí od 1. 11. 2019 do 31. 10. 2020;

b) náVrh jednatelů 5polečnosti na Vypořádán í hospodářského výsledku společnosti2a účetní
obdobíod 1. 11. 2019 do 31. 10. 2020 - ponechat Ve 5polečnosti Ve formě nerozděleného
zisku

c) rozpočet na rok 2022 a Vzata na vědomí informace o průběžném rnísledku hospodaření za
íok 2027.

d) mimořádná odměna jednatelům společnosti

Mimo to je výkonný výbor na svých jednáních pravidelně informován o hospodaření sKl Bílá

služby s,r.o. a jsou projednáVány a schvalovány směry rozvoje společnosti, je.iího podílu na
rožvoji areálu v souladu § potřebami spolku.

tJčast členů W na jednáních byla následující:
P. ochmann, K. Hercíková, M. Kacíř, M. Vrzgula - 1ooyo

J. Štverka, J. Vrz8ula - 93%

V. Kutý - 69%

Všechny néúčasti členů na jednáních byly řádné omluveny.

W Ve své činnosti pokračova| V naplňování hlavních cílů Zapsaného spolku Vjednotli\^ých

oblastech činnostia V plněníúkolů z usneseníValné hromady, o kteďchžto aspektech vás budu
nyníinformovat.



Začit nelze ničím jiným, než hlavním posláním spolku - záVodním lyžováním. Náš spolek sKl
Vítkovice - Bílá z,s, je členem Svazu lyžařů České republiky (re8, číslo 38o2o31) s počtem 179
svazem re8istrovaných aktivních členů,

spolek vykonáVá organizaci závodního lyžováníV podstatě dVěma způsoby - prostřednictvím
výchovy závodníků v oddíle závodního lyžování a organizací lyžařských závodů v našem areá|u
na Bílé.

výchova závodníků probíhala a probíhá Vsouladu spřijatou koncepcí závodního lyžování
V týmech věkově rozdělených. Přesná čísla o závodnících přednese předseda trenérské rady,
za činnosti, za které je zodpovědný Výkonný výbor, podáVám informaci:

o W rozdělil dosavadníoZ na ozL určený pouze pro závodníky a 05L, určený pro rodiče a přátele
lyžoVání

o W drasticky omezil V uplynulé zimni sezoně výdaje na sportovní Činnost v dŮsledku výpadku
přúmů z provozu areálu. omlouváme se rodičům závodníků,

o W zřídil osN pro záVodnický potěr nemající dostatečné dovednosti pro závodění. Vedoucím
trénérem.ie světlana Kořístková

o W provedl zkrácené výběrové řízenína pozici s předsedou trenérské rady; byl vybrán
lan Brzezina, dosavadní pomocný trenér u družstva žáků

o W se íozhodl na oponentního řízení Výsledků nevyhlašovat pro sportovní rok 2021_
2022 rnl,běrové řízení a prodloužit sínlouvy s trenéry ondře.i Trčka, T. Ťavoda a S.

Koří5tková. NoVě byla přijata Pavla FUchsová jako pomocnýtrenér ke kate8orii PP a PŽ.
o Dohody o zabezpečenítréninkové činnostiza uplynulou sezonu byly Uzavřeny se Všemi

záVodníky stím, že vdohodách byly upraveny některé pasáže týkající se povinností
hlavné ze strany závodníkú,

o Včasné placení oddílových a člen5kých příspěvků a úhrad za soustředéní od
jednotlivých závodníků se stalo již takřka samozřejmostj, a tak všechny ZáVazky
závodníků za minulou sezonu byly uhraženy v podstatě před zahájením záVodní
sezony.

o Výkonný výbor upraýil od sezony 202I-2022 oddílové příspěvky pro členy ozL (25.0oo.
--29.000,--35.000,-)

o Výkonný Výbor §ouhlasil prosportovnírok2021-2022spřestupem2žákůaspřijetím
3 nováčků do ozl našeho spolku

o Výkonný výbor odsouhlasil seznam a§istentů trenérů jednotlivých Věkových kate8orií
o Pro souča5ný sportoýni rok2027-2022byly Dohody o zabezpečenítréninkové činnosti,

probíhá jejich uzavirání mezi spolkem a závodníky nebo jejjch zákonnými zástupci
o Píůběžně probíhá úhrada oddílových a členských příspěvků od závodníků na bankovní

účet spolku,

Pro sportovní sezonu 2020-2021 předpokládáme ],3 5portovcú V kategorii PP+PŽ, 19 sportovců
v kate8orii žáků a 11sportovců V kate8orii juniorů a dospělých,

Pokřačuje i posilování osl. od minulé VH bylo přijato 17 nových členů, celkový počet 33,
všichni členove osL jsou záíoveň i členy sLČR.

Druhým pilířem hlavního poslání spolku je organizace závodů v alpských lyžařských
disciplínách, které jsme pořádali na Bílé.

Pro letošní zimní sezonu jsme méli opět naplánováno organizovat Ve sKl areálu na Bílé
standardní závody ve všech Věkových kategoriích, Náš plán Však negativně ovlivnily proti



epidemiolo8ické opatření Vlády kVůli čín5kému Viru. V důsledku toho byly svazem lyžařů a
snowboardin8u ČR zrušeny veškeré závody kategorií PP a PŽ a žáků, Včetně nám přiděleného
MČR ž.

Za striktních hygienických podmínek jsme tak uspořádali základě povéření sLČR pouze
Evropský pohár Fls UNl 2021, který byl zároveň iakademickým mistrovstvím ČR a také MČR
Juniorů pro rok 2021 ve slalomu a obřím 5lalomu, Tyto záVody jsou již tradičně organizovány
ve spolupráci s Českou asociacl univeísitního sportu a VsK Brno. Záštitu nad těmjto záVodyjiž
tradičně převzali Hejtman MsK a rektorka university Mendelu V Brně. ZáVody se uskutečnily
v plánovaném termínu ve dnech 13.2, - 74.2.2027 s bonusem vstupního testování na
coronavirus a uzavřené protiepidemické bubliny. za nejIepších sněho\^/ch podmínek
vposledních letech se nám podařilo zabezpečit kvalitní průběh závodů, což bylo kladně
hodnoceno technickým delegátem Fls tak i žástupcem svazu lyžováni. V souvis|osti s těmito
závody je třeba žmínit, že nedělní slalom byl opravdu mistrovský, z 64 startujících žen jej

dokončilo pouze 16, z 94 startujících mužů pouze 35, Našim závodníkům se nedařilo, neměli
na domácí trati natrénováno.

Tradiční oddílové přebory nebyly z důvodu nouzového stavu již podruhé za sebou Wpsány,
v 5rdci nás všech zůstáVá prázdné místo namísto tradičního setkání.

Můžeme říci, že jsme se i V letošní sezoně úspěšně zhostili pořádání závodů a byli bychom
bývali byli všechny i úspéšné realizovali. chcitouto cestou poděkovat Vám Všem, kteříjste se
osobně podíleli na organjzaci závodů a ostatních doprovodných programů Ve sKl areálu Bílá.

Pro následující zimní sezonu 2o2!/2o22 )sme podali žádosti na Svaz lyžařů a snowboardingu
na organizaci těchto závodů:

o Fls - UNl (AM ČR, JM ČRJ - 12. _ 73.2.2022
o MČR - ž ve dnech 26.2, až 7.3.2022 ísobota-neděle-pondělí-úterý)

Jednáme o RKZ V sG (namísto doposavad pořádaného ÚKz) na den 24,1.2o22 v návaznosti na
RKZ V Karolince a počítáme i s tradičním finále Madeja cupu V půli března.

o skutečných termínech a skladbě těchto závodů Vás budeme informovat na našítradiční
konferenci v|istopadu, kdy už bude termínovník závodů definitivně schválen na svazu
lyžování.

Přejděmež od sportovní činnosti kpéči o areál. V oblasti investičního rozvoie jsme řešili
následující:

o Byly pořízeny 2 sněžné tyče Technoalpin TL4A
o Leasing na rolbU Prinoth byl splacen, převod vlastnictví řešíme s leasingovou

spoleČností
o Lanovka a čá§t pozemků bYla VyVázána ze zástav u KB

o lnstalováno zastřešení terasy u bistra Špicar
o V oblasti nehmotné přípravy investic se výkonný rnl,bor věnoval:

o Pro Všechny námi používané pozemky bylo vydáno Rozhodnutío odnětí
pozemku plněnifunkce lesa platné do 31.12,2044

o Výměna technologie lanovky - viz samostatný bod
o Uzavřeli jsme smlouvu na zpracování dokumentace lV]asterplanu sin8letrailů
o Splašková kanalizace od lanovky - probíhá územní řízení
o Podaná žádost o povolení nakládání s povrchovými Vodami do 37.72.2036,

probíhá řízení



o Probíhá \^/běr dodavatele projektové dokumentace na retenčnínádrže
o Zásobník projektů pro revizi Plánu investic na dalšídva roky:

o Retenční nádrže cca 4 000 000 Kč
o Rekonstrukce potrubí k modré - předběžně 1 600 000 Kč

V oblasti smluvního zabezpeč€ní činnosti V areálu jsme řešili následu.iící:

A, zabezpečeníčinnosti V areálu
a. s obcí Bílá byla uzavřena pachtovní smlouva na provoz Jihu na dVě sezony do

30,4,2022.
b. s Lesy ČR jednáme o prodloužení platnosti smlouw o pachtu pozemků (celkem

110 236 m')platné do 30.6.2022 až do roku 2o32
c. sobci Bílá uzavřena smlouva nájmu pozemku parkoviště od 15.12,2020 do

L5.4.2027
d, Získávánípro§tředků z dotačních píogramů - byly osloveny:

o Msl( na organizaci cyklozávodů Letní den s MsK - přiděleno,
vyúčtováno

o MsK - Lyžař5ké běžecké trasy pro rok 202G-2022 - přiděleno, rok
2o2o/2o2I wúaoýán

o Ma8i§trát města ostraw - podpoía činnosti sportovních klubů -
přiděleno

o NsA - Můj Klub - podána žádost
o NsA - covid sport - přiděleno, WúčtoVáno
o NsA - Píovoz a údržba - podána žádost
o MsK + ČUs - podpora or8anizované sportovníčinnosti V klubech -

přiděleno
o ČUs - sportuj s námi - zamítnuto
oMsK - podpora vriznamných sportovníGh akcí v krail (Fls UNl) -

podána žádost
Pro rok 2o2ý2o22 máme za cíl monitorovat vyhlášené dotační tituly a oslovit
donátory V obdobném objemu. zatimní zkušenosti s financováním
prostředniďvím NsAjsou vélmi rozpačité, zatím se mění předsedoVé a náměstci
NsA častěji, než nám přicházejí rozhodnutí o přidělení dotací. otázkou zůstáVá,
do jakého rozsahu bude měšec pro sport naplněný po zmrtvení ekonomiky po
Vyhlášení nouzového stavu z důVodu coronaviru.

B, Dalšíprioritníčinno5ti
a. Letní provoz. Po znovuotevření areálu pociťu.|eme o víkendech (samozřejmě

V záVislosti na poča5í) přúemný nárůst náVštěvnosti hlavně z řad bikerů.
b. ZbojníkůV spolkový občasník

V oblasti marketin8u jsme se zaměřili na zejména na zkvalitňování zviditelňování areálu
prostřednictvÍm:

a. off-line marketingu (periodika, rádio, outdoorová reklamy, podpora sportovních akcí)
b. on-line komunikace {Web, facebook, lnsta8ram)
c, Reklam ní spolUpráce (innogy, Birel, Kilpi, Amer sport)
d. NoVé projekty (např. Dřevjanka)



íyto spolupíáce přinášejí benefity nejen středisku, ale i členům spolku a členúm lyžařských
oddílů. V oblasti marketin8u byl za tento rok největší úspěch uzavření smlouvy s KlLPl, kdy
j5me získali oblečení pro zaměstnance, odměny do cen v hodnoté 850 tis. a V neposlední řadě
odměny pro členy ski Vítkovice Bílá, proto jsme pro vás nechali Vytvořit trička a na příští rok
pro Vás máme vytvořené turistické batohy Ve ski Bílá desi8nu. Velkým projektem posledních
dníje stezka Dřevjanka a zapojen í závod n ích lyžařů do tohoto projektu, Bylo Vytvořeno Video,
diky kterému nás oslovil Moíavskoslezský kraj a další partneři, kteří se rozhodli náš projekt
podpořit.

zprávu doplňuje Vóclov vrzguld o zpróvu připrdvenou Evou stejskdlovou:

,tezko Dřevjonka bude u horní stonice ldnovky,300 m dlouhó, plná překóžek rozvúejících
stabilitu, kondičku i rodost u všech dětí, které k nám přijedou.

snožilijsme se ziskdtíindnce přes portdl HlHlí,cz ovšem pro nižšiprovizi, jsme museli nqstoýit
cílovou částku na 40o tis. což dč je skutečná cenq stezky, tqk tuto cílovou částku, se nóm
nepoddřilo nd tomto portólu vybrat. Peníze dostdnetejen v případě 700% splnění cílové částky,
mdlou výhodnou je, že v případě neúspěchu vós inzerce nic nestojí. zq dvo dny skončí platnost
projektu no HlTHlT.cz o peníze se ýšem přispěvatelům ýrátízpét nd účet. Protože nós podpořilo
spoustu z vás, rozhodli jsme se, ýytýořít trunsparentní účet přímo pro účel - vytvoření stezky
Dřevjdnky, Pokud byste měli zójem budeme noc ródi, když nám peníze přepošlete, zde.
odměny jsme pro ýós necholi stejné, tokže pokud chcete, aby vás ondru Trčka naučil mazat
lyže, nebo přijedete no Bílou v létě a vyzkoušíte si E-kold d k tomu borůvkové knedlíky od noší
Marušky a tohle všechno absolvujete třeba v Atomic tričku s podpisem Ester Ledecké, tokje to
možné!veškeré iníormace vóm přijdou nd emoil.

Nejkrásnější věc na Bílé je vaše myšlenka, aby tenhle úžasný sport, dělolo čim dól tim více
dolších malých lyžařů.Je skvělé, že za oddilem stojiareála zdse noopak,Toje to nejvěĚíkouzlo,
které ski vítkovice mó. Proto jsme se rozhodli to všem ukózot, jdk se u nós trénuje, o co se tody
trenéři za těch 70 let u kdždého závodníko snaží. Video vzniklo pro budouci lyžoře, respektiýe
jejich rodiče, aby viděli, jak to u nós íunguje. A toké pro pqftnery, aby pochopíli, na čem si u
nós zokládóme,

Teďbychomvóm video ródipustili, děkuju všem trcnélům a Jalkovi, kteří při notóčení pomohli.
Zvlóštni poděkováni patří světlaně Kořistkové, která při reolizoci o oryonizaci dětí pomohld
nejvíc! video vidíte exkluzivně mezi pNními, po dnešním dni bude veřejně propogovóno mezi
všemiostatními.

Na co se chceme zaměřit?

v oblasti ozl je to postupné opětovné zlepšování servisu poskytovanému jednotlivým

záVodníkům i družstvům, Výkonný rn/bor a dozorčí komise se an8ažovaly v častější komunikaci
s oZL následkem čehož byly provedeny Výše uvedené stru ktu rální změny,

Výkonný výbor §i hodně slibuje od komunikace s novým předsedou trenérské radý kteíý 5e

ujalfunkce.

chceme pokračovat V praxi přijímání nových členů nezáVodníků z řad rodičů a přátel do osL.
Máme no\^/ oddíl sportovních nadějí, těšíme se na jeho rozběh a hodně si slibujeme od
diferencovaného přístupu V této kategorii.

Na podzim nás čeká Velké školení rozhodčích. Pravidla Vyšla už loni, ale zákaz vycházeníje
zákaz vycházení, školit se bUde leto§, Budeme Vás informovat.



v oblasti Provozních aktivlt areálu je to pokračovat V navyšování atraktivity a v rozšiřování
letních aktivit s cílem za.iištěni dalšího nárůstu návštěVnosti, jehož \^/sledkem by mělo být
z\^ýšení finančního obíatu v tomto období tak, aby se letní provoz stal \^ýznamným zdíojem
finančních prostředků pro zajišténí provozu střediska, Hlavnítěžiště činnosti zde zůstává na
bedrech sKl Bílá služby s.r.o.

V oblasti 8astra se chystáme převzít od dosavadního nájemce buíet l8nor - Více Ve zprávě J.

Vrz8uly.

v oblasti mark€tingu chceme pokračovat V propa8aci areálu a lyžařského oddílu formou
obecné icílené reklamy, střednědobá stabiližace našich reklamních partnerů je rovněž
v našem hledáčku.

Nyní bych chtěl předat slovo nastupujícímu předsedovi trenéíské rady Honzovi Brzezinovi aby
doplnil zprávu o činnosti oZL i s hodnocením odstupujíciho předsedy trenérské rady s.
skoumalova, kteni se z jednání dnešníVH omluvil, jelikož je po operaci zad.

Děkuji Vám za pozornost.

.---\.-{?'..-...-..-
5Klvítkovi.. - Bíló z.s.

Bilá l73 o
/39 ]5 stJré H.mry

|L: )06372l 9 Dlc cz70612219



Příloha č.4
zpráva o činnosti Lo sKl Bílá za sezonu 2020/2021

sezonu 2020/21jsme zahájili 15. květnem, kdy na soupisce třídružstev bylo celkem 49
záVodníků:

,\
st<,BíLÁ

Vkate8orii přípravky a předžáků bylo 16 závodníků.9 chlapců a 7 dlvek. s trenérkou světlanou
Kořistkovou zahájili tréninky 3 x týdně V ostravě, ve Fí,ýdlantu á na olešné. Absolvovali 4letní
tréninkové kempy V Liberci, Hájive slezsku, na Kružberku a na Bílé, Kempy na ledovci absolvovali 2 x
na Kaunertálu, celkem 11 lyžařských dnů, Tréninky na sněhu započali od 2.12. na Bílé 16 tréninko\rých
jednotek a pak trénovaliV Polsku, v Hrubé Vodě, na Vaňkově kopcia ná Annaber8u. Marián Wojtyla se
zúčastňoval záVodů slézského Poháru v Polsku, kde se stal jeho celko\^ím vítězem. závodů v Polsku se
zúčastňovala úspěšně ještě lva Nakládalová, 1 záVodník přechází do žáků,

V kaie8orii žáků bylo 22 závodníkl], 12 chlapců a 10 díVek. Družstvo vedl Tomáš Ťavoda s pomocným
trenérem Janem Brzezinou. Trénovali2 až 3 xtýdněv ostravě a v Beskydech rozdělení do dvou skupin.
Letní kempy absolvovaliv Jedovnici (15 záV.), V Liberci (18 záv.), v Brumově (17 záV.)a V ostravě -Třinci
(12 záV,). zimní kempy na ledovci uspořádali na Pas§o stelviu {16 záV.), stubai 1 (19 záV,), stubai2 (21

záV,) a pět kempů v Rakousku Hinterreitu a Kartitschi, Přípravu na sněhu absolvovali na Bílé, Hrubé
Vodě, Vrátné, Hai parku, v Polsku ( Litwjnice, zlotý Groň, Poniwec) a na Annaber8u. celkem 43
tréninkových dnů na sněhu, Tři záVod níci jso u zařazenído réprezentačního družstva (Halakuc, NakládaI
a Fuchs). Šest závodníků přechází dojuniorské katé8orie.

V kategořii j unio.ů á dospělÝch bylo 11záVodníků z toho 1závodník měl indjvaduální přípraVU 5jinými
trenéry, Béhem zahájení sezony Fabián Gola pro zranění sezonu ukončil a Eliška Kořístková přestala
s oddílem komunikovat a tréninků a závodů se nezúčastňovala. v letních měsících s družstvem
5polupracovali Martin Vráblík a Zuzana zemková.
V červenci absolvovali ledovec na Mólltalu s Martinem Vráblíkem. Byly uspořádaný čtyřj letní kondiční
kempy Bílá, Kunčice p, o,, Malá MoráVka. Podzimní kempy na ledovcj byly: Passo stelvio,stubai,
Mólltal, Kaunertal a hala v LitVě, Podzim 20 dnů na sněhu. Tréninky na sněhu začaly v prosincj na Bílé.
Pro covidové opatření pokračovaly tréninky VPolsku a Rakousku. ZáVodilo se hlavně V Polsku,
Rakousku, v Bosně a Herce8ovině. V česku proběhly troje záVody - MČR v rychIostních disciplínách Ve

Špindlu, u nás na Bílé UNl Fls a MČR l ve sL a Gs a MČR dospělÝch Ve Špindlu.
Výsledky:
Nejlepší závodník je Ján Rechienber8: absolvoval55 startů, 18 nedojel, získal 366 bodů do ČP
MČR 1-7.mí5to Gs, MČR d, 6,místo s! 12,místo Gs, Fls sL 2x 1.mí5to, Gs 2x 1.místo
Fls 2. a 3,místo st, 2.mí§to Gs
Do ČP ještě bodovali: Fiala 70 b,, Viležinský 25 b,, Kreissová 81 b., Milatová 106 b,, Bálabánová 78 b.

Ml Jun| Andě| 25 startů, žebříček sL 10. Gs 8. Fiala 30 startů žebříček 5L 9. Gs 10. sG 6,
Valenta 12 startů, žebříček sL 28, Gs 21, Viležinský 32 startů, žebříček 5L 17. Gs 19.
Balabánová 13 startů, žebříček sL 15. Gs 17. sG 8. Kreissová 25 startů, žebříček sL 20. Gs 12. s6 9.

Milatová 35 startů, sL 16. Gs 11, sG 11.
,lunI staszowská 12 startů, žebříček sL16, G5 25, sG 34.

Na počátku sezony v květnu a následně Vzáří měli závodníci Lo povinné testy, které proběhly
V tělocvičně a na hřišti ZŠ Gen. Janka,

Pro novou sézonu 2021/2022 bylustanoven novým předsedou trenérské ra dy sKl Vítkovice Bílá z.s.lan
BRZEZlNA

Trenérská rada pracovala Ve složení: Kořístková, Ťavoda, Trčka a Skoumal

scházela se nepravidelně k řešeníaktuálních problémů a covidových opatření.

V ostravě dne 16, května 2021
skoumalJaroslav



Prezenta.e J. Brzeziny
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oDDíL zÁvooNít-to tyžovÁNí

sEzóNA 2o2o - 2o21

MGR. JAN BRzEzlNA

co oč€káváme:
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Klíčové body našeho zájmu
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Vrámci RTP jsme stanovili a charakterizovali cile i€dnotlivých kat€gorií

Aplikace noVého techni(k€ho korCeptu pr praly V Pí;xi
zlepšeníkomUnikace napříč kategoriemi a propojení Přípravy

zvýšit atÉktivitu oddílu a tim izyýšit nábordětí

zřizeninovékategorie-oddíl §Poíovničhnadéjí

PodPora vzdě lávánl tre nérů jednotlivých kátegoril
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Příloha č. 5 sKtďLÁ

Projednání účetní uzáVěrky za období

1.u.2019 do 31.10.2020

Výkonný Výbor předkládá VH k projednání a schválení účetní Uzávěrku sKl Vítkovice - Bílá z.s.

Tato uzávěrka byla ve smyslu stanov zveřejněna měsíc předem na Klubových stránkách, kde
jste se mohli s níseznámit.

Proto se soustředím jen na několik doplňujících informací k této UzáVěrce:

Ke konci účetního období, ti. k 31.10.2020

Aktiva celkemi
z toho stav majetku:
Prodaný dlouhodobý majetek
Tržby z prodeje majetku:

Nedokončéný hmotný majetek:

Nákup investic:

stav na účtech k 31.10.2020:

9ti:
Tú běžný:
TÚ rezervní:

Pokladna:

Vytvořené rezerW:

34,186 tis, Kč
29,098 tis, Kč

0,- Kč
570 tis, Kč (stará čerpací stanice obci)

45.000, - Kč (2nalecké posudky a spráVní
poplatky ke stavbé lanovky)

1,376.503,24 Kč (2 ks sněžné dělo TR10)

476.033,39 Kč
1.001,704,95 Kč
2.000,000, - Kč

20,860, - Kč

2.000,000, - Kč

Po úpravě o daňově neuznatelné výnosy a náklady /sportovníčinnost/ jsme dospěli k základu
pro zdanění: + 2.777.878, - Kč

Po Využití možnosti uplatněn í odpočtu pro veřejně přospěšné poplatníky Ve Výši 831,545, - Kč,
je ze základu daně 7.940.273, - Kč a účetního hospodářského výsledku před zdaněním
!.967.274, - Kč zap|acená daň z příjmu:

368.600, - Kč

zaplaceno žálohami a doplatkem.

Čistý HVl +1.598.674- Kč
Výkonný výbor navrhuje zisk společnosti Ve Výši +1,598.674,- Kč ponechat ve společnosti
k úhradě ztrát z minulých období,

sxl Vítkovlté _ Balá z.s,
Bilá113 (D

739 l5 stJré Hamty
|c: )oó3221 9 Dlc: cz /061 ) )

Předkládá|
Dr. Petr Ochmenn \ --"---'--
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1 x přlslušnéhu fn, orgánu

RozVAHA
ve zkráceném rozsahu

ke dni 3í.í0.2020
(V ha|éřích)

Ňázev, sidlo a právni lorma Llčelnl

sKl Vílkovice - Bílá z.s.
B:ná 173
staré Hamry
739 15

lčo
706322,19

označení AKTlVA člslo
řádku

StaV k prvnímu dni Slav k posled, dni

1 2

Dlouhodobý nalotek .élkém soúčéi A,l. až A.lV 1 32 239 256,14 29 o97 478,13

All DloUhodobý hmotný na]elek @ kém 3 1,18 114 580,01 119 536 083,25
lll. Dlouhodobý f nanóňl majelek celkem 200 000,00 200 000,00

o prálky k dlouhodobém U majelkU @lkem 5 -a6 a75 323,a7 -90 638 605 12
B, Klátkodobý majďok @lkém součď B,l..žB.lV 6 2 o97 435 2a 5 088 385,84
B,l 748 801 66 1 291 424,20
B,ll 3 731 932 92 ,1 009 814,97
B ll Klátkodobý fiMnčnl ňajetek @lkem 9 407 90913 2 52a 191,a3
B, lV ]0 2oa 791 57 25a 9u,a4

Akiiva cglkoh §o!č€!A, až B, 11 u 336 691,42 34 185 863 97

označení čislo
iádkU

stav k prvnímu dni
účetního obdobl

siav k posled dn

3

V|ástni 2drol6 c€lkem souč6t A,l. až A,ll, 12 22 337 o95 al 23 935 769,89
l3 26 954 155 08 26 954155,08

A ll, Výsledek hospodařeni @lkem 4 617 o59 27 _3 018 385,19
B, c|zl2drojé celkem součetB.l, až B.lv. ]5 ]1 999 595,61 10 250 094,08
B.l, 16 2 000 000,00
B,ll, Dlouhodobé závazky €lkem 6 427 761 a3 3 498 ] 94,40
B,lll, Krátkodobé závazky @lkem 13 4 459 477 48 3 651 898,38
B, lV 19 1 112 356,30 l 100 001,30

Pásiva c.lkém souč€tÁ..ž B. 2a 34 336 691,42 34 185 863,97

sestavenodné: 09,06,2021 Podpisový záa8m statnámho oBánU ,]čélní j€dnolky
nebo podpi§o!ý Eol Ýické osoby, l$Ř jrfrtdciE§ndíry z.s.

_ E|!17', 'l4-(...-- /{9 15 st,|, H,j l,r/
la: 7 0632 21 9 ola-, <z7 06 )221 9

Právni fomá účelnl jedňoty



1 x přlslušném! fna. čn ímu oígánu

VÍKAZ Z|SKU A ZTRÁTY
ve zkláceném ro6ahu

ke dni 3í.l0.2020
(v haléřích)

Název, sídlo a píávnlíoíma účelni

sKlVítkovjce - Bllá z,s,
Bl|á 173
staré Hamry
73s 15

lčo
70632219

TEXT čtsto
řádkL]

Činnosti

Hlavní celkem
5 6 7

spotřebované nákupy a nakupóÝané §lužby 2 3 570 932 46 4 221 895,76 7 792 828 22

819 687,00 12 396 00 832 083,00

5 ,142 25o,oo 142 25o,oa

6 772 427,2B 772 427,28
odprsy, píodaný majetek ivoÉa a po!žilí rézefu 6 563 281,25 6 563 281 25

3 12 900,00 12 900,00

A,Vlll, 9 368 600 00 368 600 00

Nákladycelkem součetA.l, ažA,Vill, 10 12 25o o77,99 4 234 291,76 16 4a4 369,75

B,l 12 561200,00 561 200 00

B,l], 13 l 668 051,93 1 668 051,93
B l]l. Ťrrby za vlashi vÝkonv a ža zboží 14 545 615.21 ,14 472 449.92 15 018 065,13

B lV, 15 265726,77 265 726,77

BV Tržby ž prodeje ma]etku ,]6 570 000,00 570 000,00

Wnosy célkďn součetB,l. áž B.V, 3 610 593,91 14 472 449.92 18 083 043,83

c. Vý§lědek hGpodařgni přod zdaněnlm l, 17 _ (ř, 1 0 - ř,9) ,]8 _8 270 884 08 10 238 158,16 1 967 274,08

D, Výslědek hGpodáňení po 2daněnl ř, 18 _ ř,9 ]9 _8 639 484 08 10 238 158,16 1 598 674,08

sestavenodne] 09,06.2021
::íff Yo::tT;$Ťj,ť::"",?,1l§Sfl l§ffiúPíf "ó

^ ll9l' sl,tl_Hr'r/
\,aJ'-'- lc:7obl)r\rDlL,c//obl/1]

Právni íorma účelnl ]ednot]<y



Příloha č.6

Zpráva Dozorčí komise

k účetní závěrce a výsledkům hospodaření za období

od 1, 11.2019 do 31, 10.2020

Dozorčí komise byla průběžně informována o stavu hospodaření, o pniběžném
plnění rozpočtu a o výsledcích konzultací vedení účetnictví a daňové evidence
s extemí poradenskou fitmou. Způsob účtování hospodářských operací byl DK
průběžně kontrolován.

Extemí poradenská fima v průběhu účetního období kontrolovala způsob
účtování, zejména z pohledu dosažení správného daňového základujak ve spolku,
tak v s.r.o., klíčování nákladů na hlavní a hospodriřskou činnost bylo prováděno
v souladu s vnitřním předpisem. Všechny daňové povinnosti byly řádně plněny.

Spolek eviduje v oblasti dlouhodobých závazků úvěr, jehož nesplacený zůstatek
k 31. l0. 2020 byl 3 500 tis. Kč.

V účetnictví spolku je k 31. 10. 2020 evidována finanční rezerla ve výši 2 000
tis. Kč na opravu dlouhodobého hmotného majetku.

Účetní q;sled"k hospodaření spolku před zdaněním byl ziskem ve výši 1 967 tis,
Kč. Po úpravě na základ daně pro výpočet daně z příjmů, tj. rrynětím nákladů
týkajících se hlavní činnosti a vyčíslením výnosů hlavní činnosti, které
nepodléhají daňové povinnosti, byl vyčíslen zisk ve výši 2 772 tis. Kč. Spolek
využil možnosti daňové optimalizace dle § 20 odst.7 zákona o dani z příjmů
platného pro veřejně prospěšné poplatníky a snížil zráklad daně o 832 tis. Kč.

Po uvedených úpravách vznikla spolku povinnost úhrady daně z příjmů 369 tis.
Kč. Učetní výsledek hospodaření po zdanění za hospodářský rok 201912020 je
ziskem ve výši 1 598 674,08 Kč. V účetnictví je evidována nellhrazená ďráta
z minulých období ve výšt 4617 059,27Kč. Dozorčí komise navrhuje snížit
neuhrazenou žrátu z minulých let o částku 1 598 674,08 Kč a do dalších období
tak evidovat neuhrazenou ztrátu celkem ve výši 3 0l8 385,19 Kč.

Dozorčí komise navrhuje na základě přezkoumání řádné účetní závěrky valné
hromadě schválit účetní závěrku za hospodářský rok 20l912020.

Dozorčí komisi byl předložen rozpočet na hospodářský rok2021lZ022,kteťý íato
posoudila a navrhuje jeho schválení valnou hromadou.

V Ostravě dne 7. ó. 2021

Ing. Ivana Olšáková
Biláii,

'. 15 staré l,
l(_ ]. . Dlč:Cr
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Příloha č.8 sKlBILA

lnformace o plnění usnesení VH2020 pro VH 2021

Výkonný výbor předkládá VH2021 k projednání lnformaci o plnění usneseníVH2o2o,

Usnesení č. 14 - Uzavření smluV o výkonu funkce se členY W a DK - smlouvy byly uzavřeny
v 06-0-1/2o2o

Usne§ení č. 17 - Revize rozhodnutíz VH 77/2o7L- pi'ijimání členů mladších 18 |et - materiál
předložen jako samostatný bod č, 16, programu jednánítéto VH,

Usnes€ní č. 18 - posunutívěku pro úlevu platby členských příspěVků z hranice 60 let na 65
let - materiál předložen jako samo§tatný bod č. 17. proBramu jednánítéto VH.

Předkládá:
Dr. petr o.hmann \'-(-

sxt ,rlt'^o"i.u - B{iá ';l'
BIla 173

/r,r r5 sr,l!H]ljl/
. ,,, ,--r,t l]|c,L7lou /,'j



Příloha č.9

Zpráva DK na VH 7.6.2021 sKlBÍLÁ
1. DK se V minulém obdobL vzhledem ke covidové situaci, íyzicky sešla ke třem

samostatným jednáním, zúčastnila se i společného jednání s W a proběhlo několik
telefonních konžultací a rozhovorů,

2. VětšinyzasedáníDKsezúčastniI předseda W Petr ochmann atak jsme urychlili jednání
V rámci Vzájemné spolupráce.

3, zástupce DK se zúčastnil několika zasedáníW, podle potřeby.
4. Martin Kutáč pravidelně docházel na schůzky § Petrem ochmanem a řešili dotazy,

připomínky, náVrhy.
5. Martin Kutáč se zúčastnil několika porad týkajících se noVého složenítrenérské rady,

Včetně výběrového řížení na noVého šéftrenéra,
6. Martin Kutáč se zúčastnil schůzky s rodiči záVodníků a konstatoval, že rodiče měli několik

konstruktivních náVrhů i dotazy, kterým se mUsíme Věnovat,
7, Po zvolenínového šéftrenéra se DK účastnila rozhovorů s ním ohledně Vizí, plánů a

změn v oddílé záVodního lyžování,
8. DK se shodla, že Volba byla dobrá a těšíme se na další spolupráci a posun V oddíle

záVodního lyžoVání.
9, Jiří Koníček se zúčastnil 14ti denního kempu na ledovci s juniory a hodnotí práci trenéra

o, Trčky jako Velmi kvalitní,
10. Dále JiříKoníček spolupracoval s EVou stejskalovou jako marketin8ovou manažerkou,

pravidelně konzultoval a připomín koval její práci.
11. Jiříh Koníček za DK navrhl reviži usneseníozměně ročních oddílo\4ich příspěVků, které

po konžultaci s VV a některých žměnách se předkládá ke schválenítéto VH,
12. lvana olšáková opět spolupracovala s účetnía daňovým poradcem a kontrolovala

účetnictví, lejí závěry a práce jsou shrnUty Ve správě DK k účetnízáVěrce, rozhodnutío
rozdělení zisku a k přezkoumáni návrhu rozpočtu za období od 1,1I.2o27 do 37.!o,2022

13, Na posledním zasedání DK projednala účetní závěrku a návrh ro2počtu - a tak jak již
přednesla lva, DK dopoíučuje VH oba tyto dokumenty schválit

14, Na závěr by DK chtěla Vyždvihnout práciVšech manažerů spolku a spolupráci5 W,
děkujeme.

V ostravě 1.6,2021

ln8. Martin Kutáč

,\

sKl vílkovi(e - BílÁ t..,
Bilá 173 ('

739l5 staré Hóňly
ld 7 0632 2 1 9 Dlč,, cz7 0632
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Příloha č. 11
,\
sK,BíLÁ

Návrh na odměny členům W a DK pro VH 2021

Výkonný Výbor předkládá VH2021 k projednánia schválení NáVrh na odměny členům W a
DK.

Výkonný Výbor navrhuje vyplatit odměny takto:

Členům Dozorčí komise za jejich Výkon Ve funkci: 10 ooo,-Kč /za rok /na člena

Členům Výkonného výboru za jejich výkon Ve funkci| 15 ooo,-Kč /za rok /na člena

Předkládá:
Dr. Petr ochmann

sxl vítkovl<o - Bíló ž.3^

Bilá173 o
, 739 ]5 stJře Hčmry

lc|70632219 Dlc: czr061) ) l,,
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Příloha č. 12 sKl BiLA

Návrh pro VH 2021

Revize rozhodnutí vH lllzoí-l
Přijímání členů mladších 18-ti let

Na základě Usnesení č. 7l zvl]. 2020 předkládá výkonný Výbor na VH2021 k projednání a
schválení Revizi rozhodnutí VH 11/2011 - přijímání členů mladších 18-ti let

stávající znění dle rozhodnutí VH 11/20l1:

Ad9) VH schvaluje výjimkU při přijímání nových č|enů os, a to při přijimání dítěte mladšího
18let existujícího rodiče člena os, který je členem více, než 5 let a který má splněny veškeré
povinnosti Ve Vztahu k občanskému sdíužení- tj. zejména uhrazeny členské příspěVky. Bude-
Ii takové dítě za člena VH přijato, bude mu odpuštěn členský Vklad.

Nové znění:
VH ruší rozhodnutí Ad9) VH 1112011 a schvaluje výjimku při přijímání nových členů zs
V případě, že:

o Žadatelje rodinným příslušnikem stávajícího člena Zs, při čemž rodinným příslušníkem
se myslí manžel/manželka, druh/družka, syn/dcera stávajícího člena

a současně

o Žadatel je členem oddílu závodního lyžovánísKl Vítkovice Bílá z,s, (oZL) nebo oddílu
sportovního lyžovánísKl Vítkovice Bí|á z.s. (osL) po dobu 10 a Více let

a současné

o Žadateldosáhlplnoletostj
a současně

o Žadatel mUsí mít splněny Veškeré podmínky, plynoucíz členstvíV oZL/ost.

Žadatel, který splnil Výše uvedené podmínky a podal řádnou přihlášku dle stanoV sKl Vítkovice
Bílá 2.s., bude přijímán za člena sKl Vítkovice Bílá z.s. dle platných stanov sKl Vítkovice Bilá z,s.,

přičemž pokud bude tento žadatel přijat za člena sKl Vítkovice Bílá z.s., bude mu odpuštěn
členský vklad.

Předkládá: '\4*-
sKl vítkovic, - Bí!ó z,5_,

Bilá 173 1!

739 ]5 stářé Haňřy
1Č: 7 a6322 1 9 Dla,, <7? úí3,Dr, Petr ochmann
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Příloha č. 13 sKlBILA

NáVrh pro VH 2021

Revize usnesení VH o5l2oo3 č. t3 a t7
Věková hranice pro úlevu členských příspěvků

Na základě Usnesení č. 7a zvH 06/2020 předkládá Výkonný Výbor na VH2021 k projednání a
schválení Revizi usnesení vH 05/2003 č, 13 a 17 - věková hranice pro úlevu členských
příspěvků:

stávaiící znění dle lozhodnutí VH 05/2003

Ad 13) a 17) Diverzifikovaná výše členských příspěvků tak, že mladší 18 let a starší60 let platí
minimálně 250,-Kč, ostatní členové minimálně 500,-Kč, přičemž rozhodující pro posouzení
věku je vék člena V prvníden účetního obdobL na který je členský příspěVek placen

Nové znění:

VH ruší rozhodnutí Ad13) a 17) z VH 05/2003 a schvaluje náVrh na diverzifikovanou Výši
členských příspěvkú pro mladší 18 let a starší 65 let, přičemž rozhodující pro posouzeníVěku
je vék člena V první den účetního období, na který je členský příspěVék placen s platností od
účetního období 1112021,

Předkládá: \.,<,.-_
Dř. Petr o.hmenn

slo vhkoYi<, - Bflá z,§,

73915 staréHamry
1Č| 7 06322 1 9 DlČ: c71 063221 9
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Příloha č. 14 sKlBiLA

Návrh pro VH 2021

Revize usnesení VH 05/2003 č. 13 a u
Změna v,ýše ročních členských příspěvků

Výkonný Výbor předkládá na VH2021 k projednáni a schválení Revizi u§nesení VH 05/2003 č.
13 a 17 - změna vtíš€ ročních členských příspěvků:

stávající znění dle rozhodnutí VH 05/2003

Ad 13) a 17) Diverzifikovaná výše členských příspěvků tak, že mladší 18let a starší60 let platí
minimálně 250,-Kč, ostatní členové minimálně 500,-Kč, přičemž rozhodující pro posouzeni
věku je věk člena v prvníden účétniho období, na který je členský příspévek placen

Nové zněníi

VH ruší rozhodnutíAd13) a 17) z VH 05/2003 a schvaluje návrh na stanovenívýše základních
členských příspěVků na ].000,-Kč a diverzifikovanou Výši členských příspěVků na 500,- Kč
s platnostíod účetniho období 1ll2021.

-)=(=-

Předkládá | 
s xl \,ítkovi(s - Bílá z.í.

Dr. Petr ochmann Bilá1.73 o
/]9 ]5 stiré Hiňly

ll , ,\,,)l, Ulc l?lD6l)21 ,
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Příloha č. 15 sKlBíLA

NáVrh pro VH 2021

Revize usnesení VH 05l2oo7 č, t4
Změna v,iše ročních oddílov,ých příspěvků

Výkonný Výbor předkládá na VH2021 k projednání a schválení návrh Dožorčí komise na Revizi
usneseníVH 05/2007 č, 14- změna v,iše ročních oddílových příspěvků:

stávající znění d|e rozhodnutí VH 05/2007

Ad 14) oddílové příspěVky týkající se sezonních permanentek Ve Výši 1.500, - Kč nebo 25
bri8ádnických hodin s přednostído 10:30 hodin.

odůvodnění:

DK navrhuje navýšeníhodnoty bri8ádnické hodiny na 100 Kč/h.

V současnosti při nákupu sezonní permanentky je potřeba 25 h / 1500Kč = 60 Kč/h pro členy
z,s, anebo 25 h / 2500 = 100 Kčlh pro členy oZL, osl).

DK navrhuje upravit počet potřebných brigádnických hodin na 20 nebo zaplatit 2000 Kč pro
členy z.s. (1 h = 100Kč) nebo 25 a 3500 Kč pro členy oZL a osl (1 h = 140Kč/h) za celosezonní

. permanentku.

DK v této úpravě systému vidí přínos v motivaci odpracovat brigádnické hodiny.
W návrh redi8oval, § čímž DK souhlasila,

Nové znění:

VH ruší rozhodnutí Ad74) 2vH o5/2oo7 a schvaluje náVrh Dozorčí komise na stanovení rny'še

oddílových příspěvků týkajicích se sezonních permanentek pro členy z.s. na 25 brigádnických
hodin nebo 100,- Kč za neodpracovanoU hodinu.

\ é}--
Předkládá:
Dr, Petr ochmann
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rP[íUr 0 GlrrOsTt stl l11í - stUlBI §.n.0.
td tl 15.6.2020 il. tl ,.6.202l

.r úvod
. zbojnlkl]V spolkový ob&§nlk. zpráva pledsedy spolku

* Přovoz léto 2020
. prcvoz lanovky. 1,kvóha 2020 - 11 řijna 2020 (ukončeno covlo - 19). 109 provozních dnů. Navýš€nltžéb ipdchodů

. Rekon§trukco Špical (Bí-Fi)
. varná stoličká vářič, mlazici boxspullem, |ednicé, mlýnék na kávu. Tžbg oast.aovlivněna opatňentmicovlD - 19

. TeÉnni úpÉvy sjezdolrch irgtí. ÓeMená sjezdovka,Fls" - pod @stou. Doje2d modné sjézdovky na hiiště

. zasněžováni
. lnslalac€ lříkusú podzemnich šachol nazelené sjézdovcé. piemíslění dě a Téchnoalpin ne rifu na jiné místo

,\
sKlEíl|-Á
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7I.06.2027

rPníIl0 Ú!trO$T! síl
0il Ull15.6.2020

lÍlÍ - slllllY $.n.0.
d0 Ull,.0.202l

Doied modré sjezdovly v ačátku Prací

á před íinálním ukončeĎí

rPnÁUr 0 Úlrr0$Tl stl lÍlÍ - slullY s.n.o.
.il ll li.ú. 2020 iltUl r.0. 202l

* Další činnosti léto 2020
. lnstaláce Fls sítilypu,A" na sjezdovce Fls. [,lalá padák

. pod lyžař§kou chalou

. Podzifi2ozo. RekonstíUkce ,,šlípačký na pile
. základy pod prosklenou teíasu ( monláž 15,,12, 2020). příprava areálu na zimní provoz

. zima 2020í2021. Zahájení zasněžována 20, í 1, 2020. Tréninky od 2,12. JlH , od 9.12, SEVER. Zahájení provozu pro veřejnost pátek 18.12,, Ukončenl provozu sobota
26-12-. DeVěl provozních dnů. Závody Fls- UNl. Úpráve běžeckých slop. skialpy

,},
$Kt BiLÁ
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tPníIr 0 Glrrosn sr! lílí - slullY s.n.o.
tl Ul lt.0. 2020 a.II t.0. 202l

. Jarc2021
. Řévižé láná á sédáčék. oemonlážbuněk piIa. singllíaily (MáÉ skálický) , now mosi přé§ řékU. NáUčné á zábavné stezky ( PašeÉk, [4édvšd, Dievjánká). využíváni vlaslnich pÉcovnich kádú

ilrtUr 0 GIrrO$il srl llll - §llllY s.r.0.
0d Iil 15.6. 2020 í0 Iil 1.6.2o2l

3



77.06,2027

l?lllt a Gllr$il 8il lllÍ - slllrY s.l.a.
.l ll l5.1.2a2a l. ll t,a.2t2l

iozPočet a plněňí za účétní rck 2020

60202o TĚba - iízdné Vlek -zima

602030 Tžby -iízdné - léto

602040 Mulěování

604000 Tržby za zboží GASTRO

602 + 604 TRžBY

640,642, Jiné provozní výnosy, dotacé LBT,
648 ostatní dotace

27 800 000

í 000 000

150 000

3 500 000

34 355 000

200 000

28 533000

2 800 000

í80 000

3 7í0 000

37 425 000

413 244

Náklady Plán 2o2o Plnění 2020
50,| §potřeba mate.iálu célkem 2 405 000 2 042 00(
502 sDotřeba eneroie celkem 2 350 000 2 5l0 00(

504060 ZbOŽÍ GASTRO 1 500 000 1 400 00(
511 cDraw celkem 2 310 000 2 790 00í

'rcnáiefr néň. Máiótku sKl lžbv

5í §lužby calkem 15 563 00( 15 í63 891
52 vlzdové nákladv 8 200 00( 9 485 00(

Hospodářský výsledek + 467 798

sRo Rozpočet sŘo 2020 Final

4



77.06.2o2I

rPrlUr 0 ělrrOsTl sn rlil - $ltrlY 8.r.0.
.l ll l5.a,2a2a a.Ir 

'.a,2a2l
Rozpočéta plněni za účetni rok 202l

Třby -jízdné - léto

T.žby GAsTRo

TRžBY
Jiné provoznt výno§y, LBT, dotacocovlD lyž. aí§ály,

29 000 000

2 800 000

500 000

180 000

40o0000

35 985 000

20o 000

2 950 000

0

1 54i 000

0

535 000

5 068 000

l8 784 000

Nákladv Plán 2021 Plnéní 24.5. 2§21

50l spotřeba materiálu ceIkem 2 250 00( 460 000

502 sDotřeba eneroie celkgm 2 550 00( 2 o72oo0
504060 ZbOŽÍ GASTRO í 600 00( l 400 00C

511 í 330 00( 303 00c

518010

5l80l4 2 32o oa( 165 00(

518017 +oná em iem lMaiétku skltžby 12 640 00( 8 070 00(

5í služby celkem 17 2,13 ooa 9 990 00!

52 Mzdové nákladv 10 200 00( 5 599 00a

551 odpisy 450 00( 538 00c

Hospodářský výsledek k 24.5.202l činí + 4 677 000 Kč

rržbv célkém 36 í90 000 23 852 000

5
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,l
Kl BiLÁ

Závér

lPMrr 0 řlrrosrl8íl l!1Í - slullY 8.n.0.
.t Ul 15.6.2020 ít tl ,.6.202l

. co si dále múžeme přát

. Letní i zimní provoz bez záRazt

Děkuji za
pozornost

6

. příznivé poěasí



Příloha č. 17
,\
sKlBILA

lnformace o průběhu přípravy investičního záměru

Výměna technologie lanové dráhy Zbojník

Výkonný výbor předkládá VH2021 k projednání lnformaci o píůběhu přípraw investičního
záměrU.

shínutíkroků w od minulé vH:

a) Proces Výběrového řizenídodavatele:
o Výběrové řízení dle zákona o veřejných zakázkách bylo dne 24,10,2019 přerušeno

z důvodu nedostátečných technických podkladů
o Pracuje se na revizi zadání pro nové Výběrové řízení
cíl: \^íběr dodavatele dle zákona o Veřejných zakázkách

b) staVební povolení:
o společné povolení (územní a stavební) bylo Drážním úřadem olomouc Vydáno

27.10,2020 a nabylo práVní moci 12,11,2020.
o společné povoleníje platné do 30,11.2022

c) Proces strukturoVáni financováni
o Žádost o investič n í dotaci byla na NsA podána 21,12,2o2o; doposud bez reakce
oKB
o Tvorba prostředků pro equity
cíl: dosáhnout životaschopné struktury financování projektu

cíl: na mimořádné VH na podzim 2021 předložit investičnízáměr ke schválení

sKl vítkovi.e - Bí{ÁZ,,
Předkládá:
Dr, Petr ochmann

'-\_:*-.- Bilá 173 
',\739 ]5 stóťéHan,ry

le 7 063221 9 Dla: <z, 06 a27 1,)



Příloha č. 18

lnformace o stavu členské základny ke dni konání VH 2021. sKIBiLA
stav členské základny: 211
z toho: 186 osob starších 18 let

Počet členů od 78 do 60 let....,....145

Počet členů od 60 do 80 let...........35
Počet členů nad 80 let ................... 6

25 osob mladších 18let

Pro doplnění uVádím informaci o stavu členů osL- nezávodníků: 33 osob

stav placení členských příspěvků:
Za rok 2020 poslední platby měly proběhnout dnes v předsálí, ostatní člen5ké příspěVky
zaplaceny Ve stanoveném termínu,
Za rok 2021jsou příspěVky průběžně placeny a je zde předpoklad, že ve stanoveném terminu
bude opět vše uhrazeno

Návrh na zrušení členství ve skl: není

Jubilanti 2020-2021

V období mezi Valnými hromadami 2020 a 2021 se dožili významného životního jubilea naši
členové (dámy odpustí zm ínění věku ! ):

80let:
Helena Vrz8uloVá

75let|
Josef Barabáš
Marie svatošová

70letl
Milada Němčíková
JiříDoležel
Jaromír Špiruta

Návrhy na ocenění členů sKll Výkonný Výbor navrhuje udělit ocenění Čestný člen:
o Helena Vrz8ulová
o laroslav skoumal

Prosím předsedu VH aby nechal hlasovat o předloženém návrhu

Děkuji

předkládá
petr ochmann

sxl víikovice - Bíló z.§.
Bilá 173 o

739 l5 5tJre Hin,ry
lc: 7 063221 9 Ďtc| az /Q6)221 9
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